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FRÅGA 
till ordförande i Fastighets- och Servicenämnden Inger Tolsved Rosenkvist 
(L) 
Uppföljning återbruk av kontorsmöbler och 
kontorsutrustning 

På senaste regionfullmäktigesammanträdet ställde Centerpartiet en interpellation angående återbruk av 
kontorsmöbler och kontorsutrustning på CSK. Detta då vi mottagit bilder och telefonsamtal från personal 
om att ett 20-tal containrar fyllts med kontorsmöbler för att slängas.  

Ordföranden för Fastighets- och servicenämnden svarade betryggande att detta slöseri var oacceptabelt och 
genast skulle stoppas. Vi fick också ta del av det finns en fungerande återbrukspolicy från 2020 som ska 
följas.  

Tyvärr har vi återigen mottagit bilder på att slöseriet fortsätter, container efter container med fullt 
återbrukbara möbler slängs. I dessa ekonomiska tuffa tider blir signalvärdet mycket märkligt och Region 
Skåne har som offentligt arbetsgivare ett extra stort ansvar att förgå med gott exempel. Vi har varken råd 
att slänga för klimatet eller ekonomins skull.  

Med anledning av ovanstående ställs följande fråga till Fastighets- och Servicenämndens ordförande: 

- Gör ni någon uppföljning för att säkerhetsställa att våra verksamheter följer aktuella riktlinjer för 
återbruk av möbler och kontorsutrustning?  
 

 

Birte Sandberg (C) 
Ledamot i regionfullmäktige 

 

FRÅGA 
2023-09-18 

Sida 1 (2) 
 
 

Centerpartiet i Region Skåne 
 

 



 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

2 (2) 
 


